

Section C (丙部) : Self Explanatory Statement 自我簡介

Applicants are required to submit with this application a short essay (in English or Chinese) of **one** A4 page with **no more than 200 words** on your purpose and expectation for this programme.

請以中文或英文簡述您參加此計劃的目的及期望 (請另以 **1** 張 A4 紙書寫 · **200** 字為限)。

Section D (丁部): Declaration 聲明

To be completed by Applicant (由申請人填寫)

I, (full name), hereby apply for admission to the Science Enrichment Programme for Secondary 3-4 Students. I declare that the information given in support of this application is accurate and complete. I accept that all the data in this application will be used for purposes related to the processing and administration of my application in the university context.

本人.....(全名) 現申請參加「S3-4科學英才精進計劃」。本人謹此聲明在本申請表填報的資料均屬正確無訛。本人明白此申請表中的資料將用於處理本人有關的入學申請。

Signature (簽署) Date (日期)

To be completed by School Referee (由學校推薦人填寫) (OPTIONAL 非必需填寫)

Name of Referee 推薦人姓名 (English 英文) (Chinese 中文)

Position Held in School 職位 Contact Tel. 聯絡電話

Signature 簽署 Date 日期

Application Procedure 申請手續

Please send the completed application form, together with the Self Explanatory Statement, copy of the latest academic report and any supporting documents on or before December 5 2008 (Friday) to the Science Faculty Office by email, fax or mail. Please state the caption as "Application for Science Enrichment Programme for Secondary 3-4 Students".

請將填妥的申請表，連同「自我簡介」、成績表副本(最近期)及有關的獎項證書副本於 2008 年 12 月 5 日或以前，電郵、傳真或郵寄至香港中文大學理學院院務處。抬頭請註明「申請 S3-4 科學英才精進計劃」。

All applicants will be notified through mail by 15 December 2008. Candidates who are eligible for the test are required to pay an assessment fee of HK\$50 (non-refundable). Payment details will be announced in the letter of confirmation.

結果將於 12 月 15 日前以書面通知各申請者。獲邀參加甄選試的同學須繳付港幣\$50 的行政費(已繳費用，恕不退還)。繳費需知會列明於考生確認信中，敬請留意。

Enquiries 查詢: Tel 電話: 2609 6250 Fax 傳真: 2603 5156 Email 電郵: sfo@cuhk.edu.hk

Programme website 計劃網址: <http://www.cuhk.edu.hk/sci/qef-s34/>

Address 地址: Science Faculty Office, Room G43, Science Centre (North Block),
The Chinese University of Hong Kong, Shatin, N.T.
新界沙田香港中文大學科學館北座 G43 室理學院院務處